
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 30. august 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 327
Vil ministeren oplyse, om ministeriet har haft overvejelser om, hvorvidt det ville give mere 
retvisende vurderinger, hvis man erstattede eller supplerede nogle af de procentuelle 
justeringer (f.eks. for tagtype), med faste beløb i kr. i lyset af, at anskaffelsesprisen for 
f.eks. et tag i mindre grad varierer efter område?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sigurd Agersnap (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på sigurd.agersnap@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jesper Petersen
formand
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